
Terugkoppeling inputmoment raad bij 
Sportaccommodatiebeleid
23 november 2023, 9.00 – 10.00 uur, via msTeams
Dit digitale moment is ingelast i.v.m. annuleren geplande Uitwisseling 16 november’23

Aanwezig in het gesprek namens raad: Marcel Sturkenboom, Wout van den Brink, Quirine van 
Mourik, Tom Kuipers, Albert Kramer, Anna-Christina Gräfin von der Schulenburg en Ina Schutte (grif)
Verder: wethouder Vos, Henriette Jansen en Martijn van Hulsteijn (Synarchie)

Vooraf is een presentatie gedeeld met informatie over aanleiding, vraagstelling, toelichting, aanpak en
stand van zaken met betrekking tot het onderzoek accommodatiebeleid;  Zie presentatie op GO. 

Voor dit inputmoment staan drie vragen centraal:

1. Hoe wordt de spreiding van accommodaties bezien in relatie tot de (optimale) bezetting
van accommodaties? 

Input die is opgehaald:
- In scenario’s ook aandacht voor andere vormen van bewegen (incl. buitenruimte)
- Welke cijfers (bezetting) worden gehanteerd?

>> MvH Het accommodatiebeleid zelf stamt uit 2010, daarna zijn nog onderzoeken 
over bezetting gedaan deze zijn in onderzoek meegenomen. 

- Om als raad uitspraak te doen over spreiding, zijn meer data nodig over gebruik.
>> MvH geeft klein kijkje in de resultaten van het onderzoek

- Hoe wordt omgegaan met particuliere initiatieven zoals padelbaan en sport 
ondernemers?
>> MvH Het sportaccommodatiebeleid gaat over sport waar gemeente een financiële 
of eigendoms relatie mee heeft. 

- Is er beleid om ouderen te laten bewegen?
>> MvHSportaccommodatiebeleid richt zich niet op stimulering. Er zijn zeker wel 
contacten en er wordt binnen het onderzoek stilgestaan bij gebruik van 
sportaccommodaties en sportactiviteiten in openbare ruimte.  

2. In hoeverre moeten alle huidige gebruikers van het Buiningpark gehuisvest blijven op 
het Buiningpark? Of kan daarin ook gekeken worden naar alternatieve oplossingen?

Input dit is opgehaald:
- Hoe zijn de gebruikers betrokken en wat is opgehaald.
- Er is breed gesproken met de gebruikers van sportaccommodaties (binnen- en 

buitensport) en er is een enquête gehouden met hoge respons.
>> MvH Met onder meer Postduivenvereniging en Pétanque is gesprek gevoerd over 
verduurzaming. Met Honkbalvereniging hebben we geen contact kunnen leggen. Met 
vertegenwoordigers van de cultuursector is gesproken is over combinaties,  
samenvoegen van functies. Dit heeft relatie met het cultuurbeleid.
>> MvH De huidige contouren van het Buiningpark kunnen niet overschreden 
worden. Oplossing zoeken binnen de contouren. De uitdagingen daarbij zijn: 
parkeren, locatie voor evenementen en verduurzaming. 

- Wordt breed gekeken naar bijv. duurzaamheid, mobiliteit en evenementen?  
- Wens om te onderzoeken of een sportbedrijf op te zetten.

>> MvH Beheer en organisatie van beleid vallen buiten de scope.
- Is duidelijkheid over de plannen van de huidige gebruikers, en beschikken we als 

gemeente over alternatieve locaties?
>> MvH Rapport is gericht op beleid met scenario’s en zijn geen locatiestudies 
verricht. 

https://gemeentebestuur.leusden.nl/Vergaderingen/Uitwisseling/2023/23-november/09:00/Presentatie-Sportaccommodatiebeleid/Presentatie-gemeenteraad-231116.pdf




  
3. In hoeverre kan ook al rekening gehouden worden met toekomstige  

woningbouwontwikkelingen (Leusden, Achterveld) bij de uitwerking van scenario’s? 
De raadsleden konden nog niet ingaan op beantwoording van deze vraag. Ze komen hier 
graag in een later stadium op terug als er meer bekend is over de resultaten van het 
onderzoek. 

Aansluitend vraagt wethouder Vos aan de raadsleden om vergezichten te delen.
o Neem actuele cijfers en inzichten mee over bevolkingsontwikkeling, 

leefstijlontwikkeling en trends op het gebied van sport en bewegen. 
o Neem bij inrichting van nieuwe wijken de mogelijkheden voor sporten in de openbare 

ruimte in de afwegingen mee. 
o Focus voor nieuwe wijken niet op nieuwe sporthal, maar op optimaal inrichten van de 

buitenruimte. 
o Betrek in plannen voor openbare ruimte de adviezen van de Jeugdgemeenteraad 

over bewegen in de buitenruimte.
o Kijk ook naar onverwachte locaties, bijv. bootcamp onder parkeerdek. 
o Stimuleer dat jong volwassenen om te blijven bewegen/sporten. 
o Kijk voor Tabaksteeg naar combinatie ontmoetingsplek, theater en sportfaciliteiten in 

de buitenruimte. 

Afronding:
- Planning 

 Input raad: 16 november 2023 
 Analyse: november 2023 
 (Concept)rapportage: december 2023 
 College van B&W: januari 2024 
 Raad: Q1 2024

- De raadsleden doen oproep aan Agendacommissie en raad, om alert te zijn bij het annuleren 
of doorschuiven van Uitwisselingen waarbij de raad ruimte wordt geboden om input te 
leveren. 


	Terugkoppeling inputmoment raad bij Sportaccommodatiebeleid

